
 
 

Verslag Landbouwraad 16 februari 2021 

LOCATIE: VIA ZOOM 

AANWEZIG 

• Kris Vandecasteele, Schepen van Landbouw en Visserij 

• Mike Sarrazijn, Dienst Landbouw en Visserij.  

• Defruyt Geert (Boerenbond), Voorzitter. 

• Nowé Steffi (doelgroep), ondervoorzitter.  

• Van Landtschoote Mark (Landelijke gilde) 

• Sesier Amedée (doelgroep) 

• Vanhee Wim  

• Dewicke Joost (ABS)  

• Vergauwe Kris 

• Beguin Philippe 

• Vanhee Sandrijn  

• Keirsebilck Geert(doelgroep) 

• Mattelin Luc 

Verontschuldigd:  

• Pascal Vercruyce (wijkagent) 

• Steen José  

• Deconinck Willy 

• Dezeure Etienne (schattingscommissie)  

 

Agenda : 

- Goedkeuring verslag vergadering dd.  3 maart 2020. 

- Alternatief voor het landbouwfeest 

- Inzameling landbouw- en tuinbouwfolies 8 maart 2021 

- Asbest problematiek 

- Watertoets – korte uiteenzetting door Dries Mergaert 

- Bomen binnen de landbouw – korte uiteenzetting door het ILVO 

- Impact corona op landbouw 

- Varia 

 



 
 

1. Goedkeuring verslag 3 maart 2020. 

  Geen opmerkingen.  

2. Alternatief voor het landbouwfeest 

 

Gelet op de coronamaatregelen is de kans onbestaande dat we in 2021 het landbouwfeest 
zullen kunnen organiseren in het format van 2019 en vroeger. Als het al zou kunnen 
doorgaan dan gaan de beperkingen van die mate zijn dat het praktisch en financieel niet 
haalbaar is om het landbouwfeest op 1 locatie te organiseren. Daarom wordt voorgesteld om 
een alternatief uit te werken. Dit alternatief kan ook gebruikt worden om de Nieuwpoortse 
landbouw in de kijker te plaatsen en kenbaar te maken bij een breder publiek.  
Via het Leader Project Westhoek zouden we subsidies kunnen krijgen voor ons project.  
 
Korte samenvatting project 

➔ Interactieve fietstocht langs verschillende landbouwbedrijven 
➔ Nauwe samenwerking met toerisme  

➔ Verschillende soorten landbouw zijn aanwezig in Npt (muv fruitteelt) 

➔ Promotie korte keten 

➔ Eventueel gekoppeld aan de visserij  

➔ Samenwerking met andere gemeenten? Eventueel mogelijk. 

➔ Boerenmarkt betrekken in dit project  

➔ Aantal boerderijen hebben een eigen winkel (Dunehof, actieve winkel) of 

automaat (2 bedrijven). 

➔ Zorgen voor all weather faciliteiten. Mogelijkheid om de tocht ook per wagen te 

doen?  

➔ 20 à 30 bedrijven die in aanmerking komen. Hen bevragen of ze willen doen. Er 

moet draagvlak zijn bij hen! Steeds beseffen dat een landbouwbedrijf een 

werkplek blijft waar bezoekers veilig moeten kunnen langs komen. 

Landbouwers zijn soms bang voor de veiligheid van de bezoekers. 

➔ QR-code met filmpjes tonen. 3D-voorstelling van het bedrijf. Bestaande 

promotiefilmpjes van Inagro en andere partners integreren in het geheel.  

➔ Samenwerking met andere partners en handelaars (arrangementen, picknick, 

beleving, …). Wat met logies? 

➔ Samenwerking met een fotoclub? 

➔ Samenwerking met de kinderboerderij Lenspolder 

➔ 2 lijnen: eigen inwoners / streekbewoners en daarnaast toeristen. 

➔ Mogelijkheid om VR te koppelen aan het project  
 
De lancering van de interactieve fietstocht is voorzien voor juli 2021  
Indien de coronamaatregelen het toelaten kan de lancering gekoppeld worden aan andere 
activiteiten zoals het verkopen van drank/eten bij de deelnemende en in het beste geval ook met 
animatie langs de tocht. Dit zou eventueel kunnen doorgaan op zondag 4 juli.  
 
De dienst Landbouw en Visserij zal eerst alle landbouwers contacteren en dan een route uitstippelen.  



 
 
 

3. Inzameling landbouw- en tuinbouwfolies 

o Maandag 8 maart in het recyclagepark kunnen de landbouwfolies  gratis worden 
aangeboden.  

o Er werd een brief en mail verstuurd naar alle landbouwers.  
o Door de coronamaatregelen dient verplicht te worden gereserveerd.  
o Als de reservatie niet zou lukken, mogen de landbouwers altijd de Dienst Landbouw 

en Visserij contacteren.  
o De landbouwers vragen om deze ophaling 2x per jaar te voorzien. → DLE doet 

navraag bij Dienst Milieu en het IVVO of dit haalbaar is 
o De landbouwers vragen om een inzameling te organiseren voor autobanden. → DLE 

doet navraag  
 

4. Problematiek asbest  

Bij de landbouwers hadden graag een update ontvangen van de asbest verwerking hoe, wat 
en waar.  
 
De dienst Landbouw en Visserij zal contact opnemen met het IVVO en de informatie 
verspreiden onder alle landbouwers.  

 
5. Droogtemaatregelen en het  provinciaal waterputtenreglement  

In het filmpje https://youtu.be/DJ-RTN-ZgL0 legt Dhr. Mergaert van Inagro de huidige 
droogtemaatregelen en het provinciaal waterputtenreglement uit. Landbouwers kunnen een 
aanvraag doen voor subsidies bij het plaatsen van een waterput op hun gronden.  
 
Verschillende landbouwers maken de opmerking dat de tarieven voor de watering de laatste 
jaren fors zijn gestegen, maar dat de kwaliteit van de afwatering niet is verbeterd. 
Het waterpeil in verschillende waterlopen werd verhoogd waardoor er problemen ontstaan 
met de afwatering.  
Schepen VDC stelt voor om hen uit te nodigen op een landbouwraad om in dialoog te kunnen 
gaan en de mogelijke oplossingen te bespreken.  
 

6. Bomen binnen landbouw  

Er zijn bepaalde opties om ook op landbouwgronden bomen te kunnen plaatsen.  
In het filmpje https://youtu.be/e36tOFJ2Qq0 licht Dhr. Reubens van het ILVO de 
verschillende mogelijkheden toe. Meer info kan u terugvinden op de website 
www.agroforestryvlaanderen.be.  
 
Schepen VDC benadrukt dat de stad niet de intentie, noch een budget voorzien heeft, om 
landbouwgrond aan te kopen om er bomen op te planten. 

 
 
 

https://youtu.be/DJ-RTN-ZgL0
https://youtu.be/e36tOFJ2Qq0
http://www.agroforestryvlaanderen.be/


 
 

 
7. Impact corona op de landbouw 

Corona heeft ook zware gevolgen voor de landbouwsector. Veel prijzen van gewassen zijn 
gekelderd voornamelijk door de sluiting van de horeca. Hierdoor is de afzet serieus 
verminderd.  
De Vlaamse overheid is heeft steunmaatregelen voor de landbouwsector. Maar voor veel 
zaken is dit maar een druppel op een hete plaat.  
De landbouwraad vraagt extra steunmaatregelen door de Stad Nieuwpoort bijvoorbeeld 
door de afschaffing van de Milieubelastingen op bedrijven? Kan dit worden bekeken?  
 
 

8. Varia 

o De landbouwraad heeft de nodige bedenkingen bij de extra bomen die werden 
geplaatst op het Dorpsplein van Ramskapelle.  
➔ Er werd geen advies gevraagd aan de landbouwraad/landbouwers! 
➔ Doorgang is te smal voor bepaalde landbouwvoertuigen  
➔ Aanpassing is noodzakelijk om schade te vermijden 
➔ Veiligheid komt in het gedrang.  
➔ Voorstel is om een aantal bomen richting Hemmestraat te verwijderen.  

 
o In de Hemmestraat liggen er al enige tijd een aantal bomen plat. Kunnen deze 

worden vervangen of verwijderd? Dit oogt niet proper.  
 

o Fietspas Sint – Joris  
➔ Geen verdere info beschikbaar omtrent de timing en stavaza 
➔ De landbouwraad stelt zich de vraag of het uberhaupt nog nodig is om een 2de 

fietspad aan te leggen? Dit terwijl er een mooi fietspad langs de ijzer loopt 100 
meter parallel op de voorgesteld locatie.  

 
o In de 9de Linielaan blijft er water op de rijweg staan. Kan dit worden opgelost? Want 

dit zorgt voor gevaarlijke situaties bij hevige regenval.  
 
 

 

Voor verslag  
Sarrazijn Mike 


